



Ottawa, Ontario
K1A 0Y9

Ottawa (Ontario)
K1A 0Y9

May 9, 2011

9 mai 2011

MEAT HYGIENE DIRECTIVE

DIRECTIVE DE L'HYGIENE DES VIANDES

2011- 24

2011- 24

SUBJECT: Chapter 5 – Annex G

OBJET : Chapitre 5 – Annexe G

This amendment to Chapter 5, Annex G: "Directory of CFIA Laboratories" makes multiple updates to laboratory names, addresses, contacts, phone numbers, and tests.

Cette modification au chapitre 5, l'annexe G « Répertoire des laboratoires de l'ACIA » contient de multiples à jour reliés aux noms des laboratoires, aux adresses, aux contacts, aux numéros de téléphone, et aux analyses.

Annex G is intended for internal use only. Therefore, Annex G will be removed from the CFIA public site.

L'Annexe G est prévue pour usage interne seulement. Par conséquent, l'annexe G va être retirée du site web de l'ACIA.

ENGLISH VERSION

VERSION ANGLAISE

Please replace in your Manual of Procedures Annex G of Chapter 5 with the attached pages.

Veillez remplacer l'annexe G du chapitre 5 de votre Manuel des méthodes par les pages ci-jointes.

FRENCH VERSION

VERSION FRANÇAISE

Please replace in your Manual of Procedures Annex G of Chapter 5 with the attached pages.

Veillez remplacer l'annexe G du chapitre 5 de votre Manuel des méthodes par les pages ci-jointes.

Richard Arsenault
Director
Meat Programs Division

Richard Arsenault
Directeur
Division des programmes des viandes

Att./p.j.